
SE-PO.0002.18.2012 

 
Protokół nr XXIV 

z obrad sesji Rady Miejskiej 

w dniu 23 lutego 2012 

obecni 
 
stan radnych – 21 
obecnych - 19 
 
Skład Rady Miejskiej: 

 

1. Zofia Bazańska   -  obecna 

2. Krystian Dąbrowski  -  obecny 

3. Krzysztof Francikowski  -  obecny 

4. Ewa Fronczek   -  nieobecna 

5. Marcin Gadecki   -  obecny 

6. Ireneusz Gawroński  -  obecny 

7. Janusz Gątkiewicz  -  obecny 

8. Sylwester Iwanowski  -  obecny 

9. Mirosław Kędzierski  - obecny 

10. Marian Kita   -  obecny 

11. Teresa Kocot   -  obecna 

12. Wiesław Konderak  -  obecny 

13. Kamil Kowalik   -  obecny 

14. Renata Malinowska  -  obecna 

15. Andrzej Mentel   -  obecny 

16. Jolanta Moćko   -  obecna 

17. Marcin Musiał   -  nieobecny 

18. Władysław Oczkowicz  -  obecny 

19. Irena Owczarz   -  obecna 

20. Dominik Penar   -  obecny 

21. Marek Rajca   -  obecny 

 

 
 

dot. pkt. 1 - porządku obrad sesji 

 
 

Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Otwieram XXIV sesję Rady Miejskiej zwołaną na podstawie ustawy o samorządzie 
gminnym, witam wszystkich przybyłych gości. 
 

Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Witam Prezydium Miasta, prezesów, dyrektorów spółek, kierowników wydziałów 
,mieszkańców. 
 

 

 

W sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli 



Burmistrz Teresa Kosmala, Z-ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Skarbnik Miasta Urszula 
Polak – Wałek, Sekretarz Miasta Dorota Bąk, Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga, Radca 
Prawny Michał Kuźnik. 

 

dot. pkt. 2 - porządku obrad sesji 

 
Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Po przeliczeniu wszystkich radnych stwierdzam, Ŝe na sali jest wystarczająca liczba radnych 
niezbędna do kontynuowania obrad. 
 
 

dot. pkt. 3 - porządku obrad sesji 

 

Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Czy są jakieś propozycje zmian do porządku obrad? W takim razie ja zgłaszam jedną zmianę 
dotyczącą wprowadzenia do przyjęcia protokołów z sesji 29 grudnia 2011 i 26 stycznia 2012 
roku. 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

a) przyjęcie protokołu z sesji 29.12.2011 

 b) przyjęcie protokołu z sesji 26.01.2012 

4 .  Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 

5. Te m a t  w io d ą c y  s e s j i   z  r a m ow e g o   p l a n u  p r a c y  R a d y  M i e j s k i e j :  

5.1.  Współpraca z miastami partnerskimi- plany na 2012r 

6. Sprawy do rozpatrzenia przez Radę Miejską (skargi i wnioski w trybie KPA,  wnioski i 

postulaty mieszkańców i innych podmiotów do Rady Miejskiej)  

7. Rozpatrzenie otrzymanych projektów i  podjęcie uchwał w sprawie: 

D o t y c z ą c e   z m i a n  b u d Ŝ e c i e  m i a s t a   i  W P F  

1 w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2012 rok 

2 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta na lata 2012-2021 

D o t y c z ą c e  s t a n o w i e n i a  w  i n n y c h  s p r a w  z a s t r z e Ŝ o n y c h  u s t a w a m i  d o  

k o m p e t e n c j i  r a d y  (Art. 18 ust. 2 pkt 15 uosg):  

3 w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a takŜe grzebowisk i 

spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie gminy Czeladź. 

D o t y c z ą c e  K o m i s j i  i  Z e s p o ł ó w   R a d y  M i e j s k i e j :   

4 w sprawie: zmiany uchwały nr II/10/2010  z dnia 17 grudnia 2010r w § 1  poprzez 

dopisanie nowego członka  doraźnej  Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi  

5 w sprawie: zmiany uchwały nr II/10/2010  z dnia 17 grudnia 2010r w § 1  poprzez 



dopisanie nowego członka  doraźnej  Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi  

Dotyczące zasad nabywania, zbywania i obciąŜania nieruchomości oraz ich 

wydzierŜawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuŜszy niŜ 3 lata lub na czas 

nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej, oraz kolejnych umów dot. tej 

samej nieruchomości (Art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a  uosg):  

6  w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy   części działki nr 2/4  k. m. 37  o pow.  286m2  

połoŜonej w Parku Grabek w Czeladzi. 

7  w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy   działki nr 4/89  k. m. 31  o pow.  158m2   

połoŜonej przy  ul. Legionów w Czeladzi. 

8  w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy  części działki nr 32/14  k. m. 41  o pow.  

60m2  połoŜonej przy  ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi 

9  w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy  części działki nr 32/14  k. m. 41  o pow.  

148m2  połoŜonej przy  ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 

1 0  w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy  części działki nr 108  k. m. 7  o pow.  21m2   

połoŜonej przy  ul. Grodzieckiej w Czeladzi. 

1 1  w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 149/6 k. m. 13 o pow. 30m2  

połoŜonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 

1 2  w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 211 k. m. 13 o pow. 160m2  

połoŜonej przy ul. Bocznej - Przełajskiej w Czeladzi. 

1 3  w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 241 k. m. 30 o pow. 165m2  

połoŜonej przy ul. Skałka w Czeladzi. 

1 4  w sprawie oddania w uŜytkowanie wieczyste nieruchomości ozn. 163/235 k.m. 24 o 

powierzchni 115m2 połoŜonych  przy ul. Słowiańskiej w Czeladzi. 

 

8. Wnioski i interpelacje radnych (w tym odpowiedzi na interpelacje i wnioski) 

9. Sprawy bieŜące – do wiadomości Rady (korespondencja do wiadomości Rady Miejskiej, 

dodatkowe informacje i zapowiedzi, korespondencja adresowana do i od 

przewodniczącego Rady Miejskiej)  

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Następujący porządek obrad został przyjęty. 

 

Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z 29.12.2011 roku. 

Głosowanie  

głosów za 14 
przeciw 0 
wstrzymujących się 2 
 

Z- ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Dominik Penar 

Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z 26.01.2012 roku. 



Głosowanie  

głosów za 15 
przeciw 0 
wstrzymujących się 1 

dot. pkt. 4 - porządku obrad sesji 

 

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Zofia Bazańska 
2. Radny Janusz Gątkiewicz 
3. Radna Irena Owczarz 
4. Radny Ireneusz Gawroński 
5. Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga 
6. Prezes ZIK Jerzy Matyja 
7. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 
8. Radna Renata Malinowska 
9. Prezes CTBS Zofia Malczewska 

 

dot. pkt. 5 - porządku obrad sesji 

 

Temat omawia pracownik Wydziału Promocji Miasta Adam Jandała. 

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Burmistrz Miasta Teresa Kosmala 
3. Radny Sylwester Iwanowski 
4. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 
5. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
6. Radny Marian Kita 
7. Radna Teresa Kocot 

dot. pkt. 6 - porządku obrad sesji 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Pismo z Parafii Św. Stanisława w sprawie przejęcia muru oporowego usytuowanego przy 
skarpie.  
 
Burmistrz Teresa Kosmala: Znam treść tego pisma, ale nie dostałam go osobiście. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Odczytuje pismo Wojewody Śląskiego dotyczące skargi na Burmistrza Miasta skierowane 
przez Marka Mrozowskiego w sprawie niewłaściwej działalności Burmistrza Miasta Czeladź. 
 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 



 
1. Burmistrza Teresa Kosmala 
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
3. Radca Prawny Michał Kuźnik. 
4. Radny Andrzej Mentel 
5. Radny Ireneusz Gawroński 
6. Radny Marian Kita 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Kto z Państwa jest za udzielenie odpowiedzi o następującej treści „Rada podjęła uchwałę 
dotyczącą skargi złoŜonej przez mieszkańców Czeladzi, Rada Miasta nie zajmuje się 
prowadzeniem dochodzenia i poszukiwaniem dowodów na popełnienie przestępstwa. 
 
Głosowanie  
 
Głosów za 15 
Głosów przeciw 0 
Głosów wstrzymujących się 3 
 

dot. pkt. 7 - porządku obrad sesji 

ppkt.1 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2012 rok. 
 

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek. 

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Radca Prawny Michał Kuźnik  
4. Radny Marcin Gadecki 
5. Radny Marian Kita 
6. Radna Irena Owczarz 
7. Radny Andrzej Mentel 
8. Poseł RP Waldemar Andzel 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Ogłaszam 10 minut przerwy. 
 
Wznawiam obrady po przerwie. 
 

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli 

1. Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga 
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
3. Radny Andrzej Mentel 
4. Burmistrz Teresa Kosmala 



 
Głosowanie imienne 
 
Głosów za 3 
Głosów przeciw 9 
Głosów wstrzymujących się 4  
 

ppkt.2 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta na lata 2012-
2021. 
 
Głosowanie imienne 
 
Głosów za 2 
Głosów przeciw 9 
Głosów wstrzymujących się 5 
 

ppkt.3 

 
Projekt uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 
uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 
zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a takŜe grzebowisk i spalarni 
zwłok zwierzęcych i ich części na terenie gminy Czeladź. 
 
Temat omawia Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i InŜynierii Miejskiej Zofia Gajdzik. 
 
Głosowanie imienne 
 
Głosów za 16 
Głosów przeciw 0 
Głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.4 

 
Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr II/10/2010  z dnia 17 grudnia 2010 r. w § 1  
poprzez dopisanie nowego członka  doraźnej  Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie imienne 
 
Głosów za 16 
Głosów przeciw 0 
Głosów wstrzymujących się 0 
 
 

 

 

 



ppkt.5 

 

Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr II/10/2010  z dnia 17 grudnia 2010 r. w § 1  
poprzez dopisanie nowego członka  doraźnej  Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie imienne 
 
Głosów za 16 
Głosów przeciw 0 
Głosów wstrzymujących się 0 

ppkt.6 

 
Projekt w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy   części działki nr 2/4  k. m. 37  o pow.  
286m2  połoŜonej w Parku Grabek w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
Głosów za 16 
Głosów przeciw 0 
Głosów wstrzymujących się 0 

ppkt.7 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy   działki nr 4/89  k. m. 31  o pow.  
158m2  połoŜonej przy  ul. Legionów w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
Głosów za 16 
Głosów przeciw 0 
Głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.8 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy  części działki nr 32/14  k. m. 41  
o pow.  60m2  połoŜonej przy  ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
Głosów za 16 
Głosów przeciw 0 
Głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.9 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy  części działki nr 32/14  k. m. 41  
o pow.  148m2  połoŜonej przy  ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
Głosów za 16 



Głosów przeciw 0 
Głosów wstrzymujących się 0 

ppkt.10 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy  części działki nr 108  k. m. 7  o 
pow.  21m2  połoŜonej przy  ul. Grodzieckiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
Głosów za 16 
Głosów przeciw 0 
Głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.11 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 149/6 k. m. 13 o 
pow. 30m2 połoŜonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
Głosów za 16 
Głosów przeciw 0 
Głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.12 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 211 k. m. 13 o 
pow. 160m2 połoŜonej przy ul. Bocznej - Przełajskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
Głosów za 16 
Głosów przeciw 0 
Głosów wstrzymujących się 0 
 

ppkt.13 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 241 k. m. 30 o 
pow. 165m2 połoŜonej przy ul. Skałka w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
Głosów za 14 
Głosów przeciw 0 
Głosów wstrzymujących się 1 
 

ppkt.14 

 
Projekt uchwały w sprawie oddania w uŜytkowanie wieczyste nieruchomości ozn. 163/235 
k.m. 24 o powierzchni 115m2 połoŜonych  przy ul. Słowiańskiej w Czeladzi. 



 
Głosowanie imienne 
 
Głosów za 15 
Głosów przeciw 0 
Głosów wstrzymujących się 0 
 
 

dot. pkt. 8 - porządku obrad sesji 

 
Radna Teresa Kocot: odczytuje interpelacje w sprawie instalacji sanitarnej i deszczowej 
Gospodarczej Bramy Śląska. 
 
Radny Andrzej Mentel: Dlaczego tak, późno będzie wykonywany remont placów zabaw. 
Kiedy będzie wykonana dokumentacja techniczna na termomodernizacje śłobka. Czy w 
okresie ferii zimowych była moŜliwość zrobienia ślizgawki dla dzieci. 
 
Radny Janusz Gątkiewicz: Chciałbym zapytać, czy jest moŜliwość zbudowania wysepek 
ułatwiających wejście i wyjście starszym ludziom do tramwaju.  
 
Radna Zofia Bazańska: Proszę o moŜliwość znalezienia lokalu w Urzędzie Miasta aby 
mieszkańcy mogli dokonywać wpłat za wodę zamiast jeździć na Piaski. Stowarzyszenia 
Polskich Emerytów i Rencistów, Związek Kombatantów i Więźniów Politycznych, oraz 
Polski Związek Niewidomych, proszą o nie doliczanie do mediów dodatkowych kosztów, 
poniewaŜ stowarzyszenia te nie posiadają środków na ten cel. Proszę o przekazanie informacji 
dotyczących zaległości szpitala wobec ZIK sp. z o.o. 
 
Radny Kamil Kowalik: Na jakim etapie jest postępowanie w sprawie zakładu przetwórstwa  
na ul. Szyb Jana, czy ten zakład zostanie uruchomiony. Na jakim etapie jest postępowanie w 
sprawie dewastacji murku w Alei Rodów Czeladzkich. Czy właściciele Kina Uciecha 
wystąpili o zgodę na sprzedaŜ schodów. 
 
Radny Władysław Oczkowicz: Proszę o odpowiedź na pisemną interpelację z miesiąca 
stycznia dotyczącą parkingu na Piaskach przy sklepie Biedronka. Na jakim etapie jesteśmy w 
zakresie realizacji zadania elektrownia. Czy wiadomo juŜ, jaki zakres prac remontowych w 
przedszkolach naleŜy wykonać, czy wymaga to dokumentacji, kiedy to będzie realizowane. 
Proszę o udostępnienie informacji ile wyniósł koszt zabawy karnawałowej zorganizowanej 
przez Panią Burmistrz. Proszę o przedstawienie Radzie Miejskiej uwarunkowań 
wynikających z wprowadzenia nowej ustawy  o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 
 
Radny Sylwester Iwanowski: Parking i przejazd prze torowisko, o którym mówiłem na sesji 
styczniowej jest nielegalny. Jakie są konsekwencje dla inwestora tego przejazdu. 
 
Radny Ireneusz Gawroński: Proszę aby w informacji międzysesyjnej była udzielona 
bardziej precyzyjna informacja. Chciałbym uzyskać informacje dotyczące umowy miedzy 
zawartej między gminą a Uniwersytetem III Wieku. 
 
Radny Marian Kita: Mieszkańcy proszą zabezpieczenia przejścia znajdującego się miedzy 
szpitalem a  przystankiem autobusowym. Zabezpieczenie w sensie posypania piaskiem. 
Proszę takŜe o montaŜ ławek w tym miejscu. Proszę o regulacje oświetlenia w mieście, latarni 



ulicznych. Proszę takŜe o przycięcie drzew znajdujących się za mostem na ul. Grodzieckiej. 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: Remont placów zabaw, planowany jest na przełomie 2 i 3 
kwartału, czyli czerwiec lipiec. Remonty i inwestycje, które są planowane nie będą robione 
zbyt szybko, poniewaŜ musimy zapłacić karę i odsetki od tej kary. JeŜeli wcześniej będzie 
moŜliwe finansowanie, to zrobimy to wcześniej. Dokumentacja techniczna na 
termomodernizację śłobka, jest na to przeznaczone 50.000 zł. Sprawa wykonania ślizgawki 
dla dzieci podczas ferii, nie rozwaŜaliśmy tego w tym roku. Budowa wysepek na 
przystankach umoŜliwiających łatwiejsze wsiadanie i wysiadanie z tramwaju zwrócimy się z 
pismem do Spółki Tramwaje Śląskie. Zalew kajakowy nie był zaplanowany w budŜecie nie 
ma na to środków. Sprawa głodnych dzieci nie znam takiego przypadku. Zakład przetwórstwa 
nie wiem czy zostanie uruchomiony poniewaŜ jest to zakład prywatny. Odpowiedź na 
interpelację dla Pana Radnego Władysława Oczkowicza sprawdzę to poniewaŜ odpowiedź 
taką podpisywałam. W sprawie zgody na sprzedaŜ schodów przy Kinie Uciecha nic na ten 
temat mi niewiadomo. 
  
Dyr. MOPS Teresa Banaś: KaŜde zgłoszenie szczegółowo badamy i sprawdzamy jeŜeli nie 
ma odmowy z powodu dochodu przyznawana jest taka pomoc. 
 
Dyr. ZBK Lena Wardenga: Rewitalizacja Elektrowni projekt, który został oddany do 
weryfikacji do Urzędu Marszałkowskiego został przygotowany niezgodnie z prawem. Projekt 
ten nie nadaje się do tego aby moŜna przeprowadzić procedurę przetargową zgodnie z ustawa 
prawo zamówień publicznych. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Kamil Kowalik 
2. Dyr. ZBK Lena Wardenga 
3. Burmistrz Teresa Kosmala 
4. Radny Władysław Oczkowicz 
5.  Radny Irena Owczarz 

 
Burmistrz Teresa Kosmala: Zabawa karnawałowa to około 7,800 zł. Sprawa nowej ustawa 
o utrzymaniu czystości powołany jest zespół szefem zespołu jest Pan Burmistrz, jest 
ogłoszony konkurs na stanowisko specjalisty w tej sprawie. Zabezpieczenie przejścia między 
przystankiem autobusowym i szpitalem i oświetlenie miasta zajmę się tym. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga 
4. Radny Sylwester Iwanowski 
5. Radny Marian Kita 
6. Radny Ireneusz Gawroński 

 
dot. pkt. 9 - porządku obrad sesji 

 



 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Radna Zofia Bazańska: Odczytuje pismo w sprawie odmowy udzielenia informacji publicznej 
na Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2. Radna Zofia Bazańska  
3. Radny Władysław Oczkowicz 
4. Radny Ireneusz Gawroński 
5. Radny Dominik Penar 

 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Informuje o formularzu zgłoszeniowym do Tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź. 
 
Informuje o piśmie Burmistrza kierowanym do Komisji Rewizyjnej w sprawie kosztów 
Finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.  
 
Informuje o piśmie z Kancelarii Radcy Prawnego Adriana Zaremby kierowane do Burmistrza 
Miasta, dotyczącego dzierŜawy nieruchomości 48/14. 
 
Informuje o piśmie MZGK w sprawie naprawy wiaty przystankowej kierowanej do firmy 
Kiosk. 
 
Informuje o piśmie MZGK w sprawie oszczędności zuŜycia energii. 
 
Informuje o piśmie MZGK kierowanego do StraŜy Miejskiej w sprawie terenu w rejonie 
skrzyŜowania ul. Nowopogońska i ul. Aleja RóŜ. 
 
Informuje o piśmie MZGK w sprawie wykonania frezowania garbów na ul. Nowopogońskiej 
przy Szkole Podstawowej nr.7. 
 
Informuje o piśmie MZGK w sprawie naprawy studzienki kanalizacyjnej na ul. 
Poniatowskiego, kierowanego do Powiatowego Zarządu Dróg w Będzinie. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Zamykam XXIV sesję Rady Miejskiej. 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołował          Przewodnicząca 
Krystian Załęczny        Rady Miejskiej 
          Jolanta Moćko 


